

北歐四季

# NORDIC SEASONS

黎曉黛·夏星

**RAGNHILD HEMSING**

小提琴/哈當厄小提琴/客席指揮  
violin/hardanger fiddle/guest conductor



City Chamber Orchestra  
of Hong Kong  
香港城市室樂團

**21 NOV 2026 (SAT) 8:00PM**

荃灣大會堂演奏廳

Tsuen Wan Town Hall Auditorium

年齡 Ages 6+

**\$450 \$300 \$200**

「縱然樂聲早歸寂靜，黎曉黛·夏星的情感餘韻依舊迴盪，繞梁不絕。」

“RAGNHILD HEMSING'S  
EMOTIONAL RESONANCE  
LINGERS LONG AFTER THE  
MUSIC IS HEARD”

THE STRAD



© Cathrine Dokken

**\$450, \$300, \$200**

門票於城市售票網發售

Tickets available at **URBTIX**

URBTIX

城市售票網



荃灣大會堂  
Tsuen Wan  
Town Hall

**Aedas**  
Major Partner  
主要合作夥伴

香港藝術發展局  
Hong Kong Arts Development Council  
香港藝術發展局是根據《藝術發展條例》而設立的法定機構。  
CCOHK is financially supported by the HKSAR's "Arts Development Fund".

**CCOHK.COM**

YouTube Facebook CCOHK

URBTIX

# 北歐四季 NORDIC SEASONS

挪威小提琴家兼哈當厄小提琴家黎曉黛·夏星，從她的北歐民間音樂傳統汲取靈感，為葛利格歷久彌新的旋律注入嶄新音樂視野。韋華第筆下的鳥鳴風吟、狂風暴雨、冰雪寒霜，也在她的北歐音樂世界中激起深刻共鳴。這將是一個充滿熟悉旋律、卻又洋溢清新色彩的難忘晚上。

Norwegian violinist and Hardanger fiddle player Ragnhild Hemsing draws on her folk music roots to bring new musical insights into Grieg's timeless melodies. Vivaldi's musical depictions of singing birds, gentle breezes, violent storms and icy temperatures resonate also in her Nordic world. Expect an evening of deeply familiar music, performed with unexpectedly fresh colours.

**黎曉黛·夏星** 小提琴/哈當厄小提琴/客席指揮

**RAGNHILD HEMSING**

violin/hardanger fiddle/guest conductor

挪威小提琴家兼哈當厄小提琴演奏家黎曉黛·夏星，深深扎根於其祖國的音樂傳統。在提升哈當厄小提琴於挪威國外的知名度方面，她發揮了關鍵作用。本樂季，她將為三首全新哈當厄小提琴協奏曲作世界首演，作曲家分別是金·安德烈·阿內森、戈登·漢密爾頓、奧拉·克文伯格。她曾以獨奏家身份，與哥德堡交響樂團、特隆赫姆交響樂團、特隆赫姆獨奏家樂團、海牙愛樂樂團、波蘭國家廣播交響樂團、愛沙尼亞國家交響樂團合作演出。她亦曾於華盛頓約翰·甘迺迪表演藝術中心、蘇黎世音樂廳、巴黎愛樂博物館、聖彼得堡馬林斯基劇院演出。她亦亮相於波恩貝多芬、里瑟爾室樂、梅克倫堡—前波莫瑞等音樂節。黎曉黛·夏星的專輯由柏林古典唱片發行。

Norwegian violinist and Hardanger fiddle player Ragnhild Hemsing is deeply rooted in the musical traditions of her homeland. She has played a pivotal role in raising the profile of the Hardanger fiddle far beyond Norway's borders. This season she will give the world premieres of three new concertos for Hardanger fiddle by Kim André Arnesen, Gordon Hamilton, and Ola Kvernberg. She has appeared as soloist with the Gothenburg Symphony Orchestra, the Trondheim Symphony Orchestra, the Trondheim Soloists, the Residentie Orkest, the Polish National Radio Symphony Orchestra and the Estonian National Symphony Orchestra. She has performed at the John F. Kennedy Center for the Performing Arts in Washington, D.C., the Tonhalle Zurich, the Musée d'Orsay and the Mariinsky Theatre Concert Hall in St. Petersburg. Her festival appearances include the Beethovenfest Bonn, the Risør Chamber Music Festival and the Festspiele Mecklenburg-Vorpommern. Ragnhild Hemsing's CDs are released on the Berlin Classics label.

韋華第/黎曉黛·夏星  
《挪威四季》  
Vivaldi/Ragnhild Hemsing  
The Norwegian Seasons

葛利格/托爾莫德·維特·維克編曲  
《皮爾金》組曲  
〈清晨〉、〈安妮特拉之舞〉、〈蘇爾維格之歌〉、  
〈阿拉伯舞曲〉、〈在山妖大王宮中〉  
Grieg/Arr. Tormod Tvede Vik  
From Peer Gynt Suite  
Morning Mood, Anitra's Dance, Solveig's Song,  
Arabian Dance, In the Hall of the Mountain King

年齡 Ages 6+

**\$450, \$300, \$200**  
門票於城市售票網發售 Tickets available at **URBTIX**



優惠 全日制學生、年滿60歲或以上的長者、綜合社會保障援助受惠人士、殘疾人士及看護人可獲半價優惠。DISCOUNTS 50% off for full-time students, senior citizens aged 60 and above, Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients, people with disabilities and their accompanying minder.

票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries and Customer Service **3166 1100** | 電話購票 Telephone Booking **3166 1288** (每日 10am - 8pm daily)

網上購票 Internet Booking **www.urbtix.hk** | 流動購票應用程式 Mobile App **URBTIX** | 節目查詢 Programme Enquiries **2864 2156 / info@cco.hk**

觀眾務請準時入場，遲到者須待演出開始後適當時間方可進場。香港城市室樂團保留更改節目及表演者之權利。本節目內容並不反映香港特別行政區政府的意見。本計劃內容並不反映香港藝術發展局的意見。  
Audience members are strongly advised to arrive punctually. Latecomers will not be admitted until a suitable break in the programme. City Chamber Orchestra of Hong Kong reserves the right to change the programme and the artists. The content of this programme does not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. The views and opinions expressed in this project do not represent the stand of the Hong Kong Arts Development Council.